
Konstituerende bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Blangstedgård, d. 28. august 2014 

Følgende repræsentanter vælges til bestyrelsen i Grundejerforeningen Blangstedgård: 

1. Kim Bondtofte* og Jesper Wittschen* (Jørgen Hundsdahl*, Ruth Fryndt*) 
2. Erik Schandorff* og Susanne Folsø* (Vivi Schandorff*) 
3. - 
4. Jan Hollmann* 
5. - 
6. - 
7. Jan Andersen* (Ulla Probst*) 

Valg af formand: Jesper Wittschen 

Valg af næstformand: Jørgen Hundsdahl 

Valg af kasserer: Martin stopper som kasserer og han får stor tak for sit store arbejde. 
Til ny kasserer vælges: Kim Bondtofte 

Øvrige medlemmer: Ruth, Erik, Susanne, Vivi, Jan, Jan og Ulla 

Der indkaldes til bestyrelsesmøde inden for en måned (men, hvis der er behov for det mht. de grønne 
områder, afholdes der et møde i et mindre forum). 

 

 

OBS. 

Område 1: Lenny Madsen træder ud af bestyrelsen og erstattes af Susanne Folsø. 

Område 4: Jan Hollmann og Ken Hansen 
 

Referent: Susanne K  



Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Blangstedgård, d. 28. august 2014 

Til stede: Jan Hollmann, Jørgen Hundsdahl, Jesper Wittschen, Erik Schandorff, Vivi Schandorff, Susanne 
Kløjgaard, Ulla Probst, Birgit Michailidis, Kim Bondtofte, Ruth Fryndt 

 

Jan oplyser, at Hauge har brugt de penge, som vi har budgetteret med; men at der stadig er opgaver, der 
kræver vedligeholdelse, bl.a. beskæring af kastanjetræer og stubfræsning. Der er også mange andre mindre 
projekter til fremtidige planer, og der er indhentet tilbud på, hvad det vil koste. 

Der skal prioriteres, hvilke opgaver, der skal løses inden for budgettet, da det ikke er muligt at overskride 
dette. Derfor skal der laves et langtidsbudget over 5-10 år, så tingene bliver løst. Fra Odense Kommunes 
side forlyder det, at Odense SØ får højere prioritet næste år – i år har det været Odense SV. 

CIVICA skal passe Lindormen og der tages kontakt til rette vedkommende. 

 

Referent/ Susanne K 


